
Generalforsamling 2023 

 

1. Valg af dirigent – Tanja 

 

2. Formandens beretning – Tanja 

 

3. Fremlæggelse af regnskab 

 

4. Fastsættelse af kontingent det kommende år.  

Der er enighed om at det ikke skal stige, så det fortsat hedder 250 kr. halvår 

 

5. Behandling af indkomne forslag – Ingen forslag 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Caroline – Tager genvalg og bliver 

Ditte – Tager genvalg og bliver 

Jonna kommer ind i bestyrelsen  

 

7. Valg af Suppleanter 

1. Vinka 

2. Tanja 

 

8. Valg af revisor 

Helle Pedersen 

Suppleant Betina Kaastrup 

 

9. Eventuelt: 

Rivning af banen. Der har været klager over at banen ikke bliver revet ordentligt. Der 

opfordres til at vi alle husker det. Der rives så renden i bliver jævnet ud. Husk at samle pøller 

op. Vi alle skal hjælpe hinanden og vi ønsker selv at komme ind til en revet og ren bane.  

 

Tømning af trillebør med lort. Der bliver forslået at tømning bliver påsat fodervagt i stalden 

om aftenen. Så trillebøren tømmes dagligt. 

 

Registre brug af bane. Der er nye krav fra Seges, som betyder at hvis hestene forlader 

klubben for at tage til stævne, bedækning, dyrskuer, kåringer mv. skal det noteres på en 

liste. Alle heste i dag skal registres til den adresse de bor på.  

Husk at notere når du tager hesten med udenbys, så man altid kan fremlægge det hvis der 

skulle komme kontrol.  

 

Brug af vaskeplads som strigleplads. Det er svært at komme rundt/ud med heste inde fra 

ridehuset, når der står heste på vaskepladsen.  

Det er en vaskeplads og den må ikke længere bruges til strigleplads eller op sadling. 

 

Stævneudvalget har holdt krisemøde. Det er utrolig svært at få lov til at holde stævne. Vi er 

gentagne gange blevet afvist i de ønsker vi har haft til afholdelse af D stævne. Der er for få 

der vil hjælpe med at arrangere stævne. Der bliver færre og færre deltagere til stævner og 



der er tvivl om vi overhovedet kan samle starter nok til at vi kan få lov til at starte et D 

stævne. Hvis der ønskes stævne så arrangere vi et E stævne.   

Vi skal forsøge at holde os i gang. Der har været corona i et par år og det vil tage tid at få 

opbygget stævne og få stævnerytterne ud igen. Vi skal huske at få god omtale.  

 

Stævne / Aktivitetsudvalg: 

Jonna 

Kathrine 

Nina 

Betina 

Anette 

Ditte 

Hvis der er flere ildsjæle der kunne tænke sig at være en del af dette team og være med til at 

arrangere aktiviteter så meld gerne tilbage til klubben.   

 

 

Mødet er hævet. Tak for fremmøde. 13 personer. 


